

阿根廷武术团参观特洛伊大学孔院

美国当地时间 2019 年 3 月 26 日下午 1 点，阿根廷武术团及翻译人员 10 余人参观了特洛伊大学孔院，与特洛伊校区访问学者们共品佳茗。孔院何静老师陪同武术团参观特洛伊大学孔子学院文化展厅，并详细介绍了中国茶文化、中国服饰、中国功夫、中国舞龙舞狮、中国乐器及中国书法。武术团成员对中国功夫尤其感兴趣。参观结束后，武术团全体成员在孔院欣赏了茶艺表演，品尝了中国的绿茶和白茶，全方位地了解了中国。一个多小时的参观很快就过去了，来宾们依依不舍，希望以后有机会再来孔院参观学习。



A Martial Arts Group from Argentina Visited the Confucius Institute at Troy University

At 1 pm on March 26, 2019, more than 10 visitors of a martial arts group from Argentina, with a translator, paid a visit to the Confucius Institute at Troy University. They enjoyed different kinds of Chinese tea with the visiting scholars on the Troy Campus. He Jing, a visiting scholar, showed the martial arts group around the Center of Chinese Cultural Experience of Confucius Institute at Troy University. He introduced Chinese tea culture, traditional costumes, Kung Fu, dragon and lion dance, traditional musical instruments and Chinese calligraphy, in detail. Members of the martial arts group are interested in Chinese Kung Fu in particular.

After the visit, all the members of the martial arts group attended the tea ceremony provided by the Confucius Institute at Troy University. They tasted the Chinese green tea and white tea, and got to know China more fundamentally. The visit lasted more than an hour, and the guests were hoping to have more chances to visit the Confucius Institute at Troy University in the future.

